
Sprawozdanie 

z międzysesyjnej działalności Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, ochrony 

Przeciwpożarowej oraz Ochrony Środowiska 

 

Komisja Bezpieczeństwa Publicznego, Ochrony Przeciwpożarowej oraz 

Ochrony Środowiska odbyła się 22.01.2021 r. 

Porządek obrad: 

1. Sprawozdanie z działalności Komisji w 2020 r. 

2. Analiza kontroli operacyjno – technicznej w jednostkach OSP z terenu gminy za 

2020 r. – informacja nt. inspekcji jednostek OSP. 

3.Analiza materiałów XXXIV Sesję Rady Miejskiej .  

4. Sprawy różne, wnioski, pisma. 

Komisja zapoznała się ze sprawozdaniem z działalności za rok 2020 - radni 

pozytywnie zaopiniowali sprawozdanie. 

Radni zapoznali się z informacją o jednostkach OSP na terenie gminy 

przygotowaną przez komendanta Straży Pożarnej w Nidzicy. 

Podczas analizy materiałów na XXXIV Sesję Rady Miejskiej w obradach 

uczestniczył burmistrz miasta p. Jacek Kosmala. Dużym zainteresowaniem radnych 

było sprawozdanie z programu opieki nad zabytkami – inwestycje zabytkowe miasta 

(Plac Wolności, Ratusz 7 etapòw, Zamek, drogi) cmentarze. Na wiele pytań radnych 

odpowiedzi udzielał pan burmistrz. 

W zakresie projektu uchwały nr 8 - Programu Ochrony Środowiska dla gminy Nidzica 

na lata 2021 – 2024 z perspektywą na lata 2025 – 2028 informacji udzielił inspektor 

d/s środowiska p. Jarosław Draszek.   Udzielił również odpowiedzi na pytania radnych 

w innych tematach. 

W sprawie wysokości diet dla radnych (projekt uchwały nr 11) - w obradach 

uczestniczył radny Adam Grudkowski, który przedstawił propozycję Klubu Radnych 

„Razem dla Nidzicy'’ dotyczącą diet. Komisja negatywnie zaopiniowała ww. projekt. 

W sprawach różnych Komisja opiniowała propozycję wydzierżawienia  

nieruchomości gminnej pod budowę farmy fotowoltaicznej. Wyjaśnień w tej sprawie 

udzieliła kierownik wydziału GMKR  p. Joanna Krystkiewicz-Hablutzel. Komisja 

sformułowała wniosek w tej sprawie. 



Radni zapoznali się z otrzymanymi pismami: w sprawie naliczania stawek za odbiór 

wody, apelem w sprawie przyspieszenia szczepień, pismem ROD oraz odpowiedziami 

na wnioski Komisji: 

- w sprawie możliwości ustawienia ławek przy drodze wojewódzkiej – pozytywnie  

- w sprawie oczyszczenia rowu w Napiwodzie – częściowo pozytywnie  

-  w sprawie kontroli sygnalizacji świetlnej na przejazdach kolejowych – pozytywnie. 

Wnioski Komisji:  

1. Komisja wnioskuje o przedstawienie zestawienia cenowego dotyczącego  

nieruchomości gminnej w obrębie Waszulki, w zakresie przeznaczenia do 

dzierżawy pod farmę fotowoltaiczną a sprzedaży wydzielonych działek pod 

budowę domów jednorodzinnych.  

2. Komisja wnioskuje o przywrócenie obrad Rady Miejskiej na sali konferencyjnej 

z zachowaniem reżimu sanitarnego.  

 

 

Przewodniczący Komisji 

/-/ Andrzej Ruś 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


